

Hans Joachim Reinke
Vorstandsvorsitzender,
Union Asset Management Holding AG



Hans Joachim Reinke steht seit 1. Juli 2010 als Vorstandsvorsitzender an der Spitze der gesamten Union Investment Gruppe.

Bereits im Januar 2004 wurde er Mitglied des Vorstands der Union Asset Management Holding AG und verantwortet seitdem insbesondere das Privatkundengeschäft von Union Investment. Im August 2001 erfolgte die Ernennung zum Geschäftsführer der Union Investment Privatfonds GmbH. Im Jahr 2000 übernahm er die Leitung des Gesamtvertriebs, nachdem er vier Jahre zuvor zum Vertriebsdirektor berufen wurde.

Herr Reinke kam 1991 zur Union Investment Gruppe, wo er zunächst als Vertriebsberater und dann als Bezirksdirektor Vertrieb tätig war. Seine berufliche Laufbahn startete er 1987 bei der Volksbank Wachtberg. Dort leitete er ab 1990 die Vermögensberatung und später den gesamten Bereich Passivgeschäft. Herr Reinke absolvierte eine Ausbildung zum Bankkaufmann. Er ist diplomierter Bankbetriebswirt ADG.

Hans Joachim Reinke
Chief Executive Officer of
Union Asset Management Holding AG



Hans Joachim Reinke has been Chief Executive Officer of Union Asset Management Holding AG and, in this capacity, head of the entire Union Investment Group since 1 July 2010.

He became a member of the Board of Managing Directors of Union Asset Management Holding AG in January 2004 and, since then, has been responsible for Union Investment's retail client business among other things. He was appointed to the Board of Managing Directors of Union Investment Privatfonds GmbH in August 2001. He assumed overall responsibility for sales in 2000 after having been appointed sales director four years previously.

He joined the Union Investment Group in 1991, initially working as a sales advisor and then as regional head of sales. He began his professional career in 1987 at Volksbank Wachtberg, where he became head of investment advisory in 1990 and was eventually put in charge of all liabilities-side business. Hans Joachim completed a banking traineeship before gaining a university degree in banking from the Akademie Deutscher Genossenschaften (ADG).